
From: Калина Иванова   
Sent: Wednesday, September 23, 2020 10:21 PM 
To: d.ugrenova@sofia.bg 
Subject: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, детски 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична община 

 

На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община" 

 

 

Здравейте, във връзка с новия проект, искам да изкажа моето несъгласие с отпадането 

на точка при посещение на ясла, тъй като съм записала детето си набор 2019 в ЧДЯ 

преди да започнете обсъждане по темата. 

 

Моля за обсъждане на възможноста точката, коята се дава да остане. 

 

 

Поздрави, 

Калина Иванова 
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